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《中考英语作文范文2篇（带中文）》

中考英语作文1：介绍我心目的英雄

Good morning, everyone. My hero is Dr. Li, a dedicated doctor at our city’s hospital.
Dr. Li is a hero to me because of his compassion and resilience. He’s faced countless
medical emergencies, always remaining calm and focused. Once, during a severe
outbreak, Dr. Li worked tirelessly for days, treating patients and comforting their
families.

His experiences have taught me the importance of hard work and empathy. Dr. Li’s
dedication to his patients and his unwavering spirit in the face of adversity are qualities I
deeply admire. Let’s all learn from Dr. Li and strive to be more caring and resilient
individuals in our own lives.

早上好，各位。我心目中的英雄是李医生，我们城市医院里一位敬业的医生。李医生
之所以是我的英雄，是因为他的同情心和坚韧不拔。他面对过无数次的医疗紧急情况
，总是保持冷静和专注。有一次，在一场严重的疫情爆发期间，李医生连续几天不知
疲倦地工作，治疗病人并安慰他们的家人。

他的经历教会了我努力工作和同理心的重要性。李医生对病人的奉献以及他在逆境中
坚定不移的精神是我深感敬佩的品质。让我们都向李医生学习，努力成为自己生活中
更有爱心和韧性的人。

中考英语作文2：介绍我的大同之旅

Dear Nate,

I'm thrilled to share my recent trip to Datong with you. My parents and I spent two
amazing days exploring this historic city. The Yungang Grottoes left us in awe with their
intricate carvings and serene Buddha statues. We also toured the Datong Coal Museum,
gaining insight into China's coal industry. Climbing Mount Hengshan was the highlight
– the panoramic view was stunning. We concluded our trip with a taste of local
delicacies, which were simply mouthwatering. Datong's cultural heritage and natural
beauty make it a must-visit destination. I'm sure you'd love it too!

Best,

Li Hua

亲爱的内特，
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我非常激动能和你分享我最近的大同之旅。我和父母花了两天时间探索这座历史悠久
的城市。云冈石窟以其精致的雕刻和宁静的佛像让我们惊叹不已。我们还参观了大同
煤矿博物馆，深入了解中国的煤炭工业。攀登恒山是旅程的高潮——那里的全景令人
叹为观止。我们以品尝当地的美食结束了这次旅行，那些美食简直让人垂涎欲滴。大
同的文化遗产和自然美景使其成为必游之地。我相信你也会喜欢的!

最好的，

李华
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